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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data 

de 31.08.2021 
 

Conducerea şedinţei este deschisă de d-nul Florin Bolosin care a fost ales preşedinte 
de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 209/2021, adoptată prin 
vot deschis cu majoritate simplă.  

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni. 
 
D-nul Florin Bolosin: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
„Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 17 consilieri (lipsesc motivat: doamna Mirabela - Laura 
Moga, doamna Diana - Claudia Costa și nemotivat: domnul Claudiu - Sorin Voinia și domnul Vasile 
Marian). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: domnul Viceprimar Cătălin-
Florin Olar şi domnul Secretar General Militon Dănuț Laslău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei 
Municipiului Hunedoara.” 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1227/2021, iar proiectul ordinii de 
zi este menționat în anexa la aceasta.” 

 
A intrat în sală domnul consilier local Claudiu-Sorin Voinia. Numărul consilierilor 

prezenți în sală este de 18. 

 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii până la data prezentei 

şedinţe cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în ședințele Consiliului Local desfășurate în data 
de 30.07.2021, 11.08.2021 și 19.08.2021. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 19.08.2021, a fost semnat de către 
Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului 
Local.” 

 
D-nul Florin Bolosin: 
„Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
 Dau cuvântul domnului Viceprimar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 

  „Proiectul ordinii de zi rămâne neschimbat.” 
 

D-nul Florin Bolosin: 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se 

află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu 
modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au 
obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la 
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încheierea sau participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un 
folos material, astfel cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța  
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare,  
„(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are 
obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe care îl are în 
adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al 
şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii 
consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 
hotărâri aflate pe ordinea de zi?” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu sunt anunțate situații de conflict de interese sau incompatibilități. Totodată 

anunțăm că sunt 18 consilieri prezenți.”  
 
D-nul Florin Bolosin: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea 

mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.”  
 

La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre nr. 239/29.07.2021 pentru aprobarea Regulamentului privind organizarea și 
desfășurarea jocurilor de artificii cu articole pirotehnice în Municipiul Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
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În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Am studiat cu atenție Regulamentul și am constatat că sunt câteva neclarități zic eu, 

ca exprimare și anume se face vorbire despre rețelele de gaze sau instalațiile de gaz. Acolo nu știu la 
ce se referă că, instalații de gaze sunt prin tot orașul.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Este luată titulatura din lege. Practic în bună parte, în 99% din Regulament este 

copiat din lege. Discutăm de rețelele de gaze mari. 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Stații, probabil.”  
 
D-nul  Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Da. ” 
 
D-nul  Petre-Lucian Gherman: 
„Așa, bun. Și am observat că Regulamentul ține foarte mult cont de probabilitatea de 

a se declanșa incendii, că se referă la păduri.” 
 
D-nul  Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Există acel risc. Nu putem nega.” 
 
D-nul  Petre-Lucian Gherman: 
„Mi se pare că nu s-a prea ținut cont de deranjul pe care îl produc aceste jocuri de 

artificii.” 
D-nul  Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Foarte adevărat că produc un disconfort.” 
 
 D-nul  Petre-Lucian Gherman: 
„Și anume zgomotul. În acest sens, dar nu știu, nu este inițiatorul să se poată discuta. 

Aș fi vrut, vreau să propun un amendament.” 
 
D-nul  Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Având în vedere că nu este inițiatorul nu putem propune, dar dacă sunt pe lege, orice 

propuneri, putem veni cu modificări. Acum noi nu am forțat nota.” 
 
D-nul  Petre-Lucian Gherman: 
„La art. 2, punctul 2, paragraful a) și b). La paragraful a) spune că se interzice, da, la 

punctul 2, în următoarele situații: ”între orele 2400 – 600”. Legea nr. 121/03.07.2019 și Legea 
zgomotului spune că, noaptea trebuie să fie de 8 ore. Aș fi propus să se interzică între orele 2300 și 
700, nu 2400 

și 600.  Acolo spune că noaptea trebuie să fie de 8 ore, aici este de 6 ore.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„În Legea nr. 61, este adevărat cum spuneți dvs.,  este vorba de 8 ore și în legea 

specială, îmi dă termenul acesta. Nu am vrut să forțez nota să trec un alt termen. Cred că trebuie să 
discutăm și să discutăm și cu Prefectura. Sunt de acord cu propunerea dumneavoastră în principiu, 
că și pe mine mă deranjează, dar cred că am încălca cealaltă legislație și s-ar putea să fim contestați. 
Aceasta este singura reținere. Și atunci eu cred că înainte de a, oricum nu este nici inițiatorul, dar 
dacă discutăm și cu Prefectura și acceptă o asemenea oră și ajungem la concluzia că este legal, 
oricând poate fi modificat.” 
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D-nul  Petre-Lucian Gherman: 
„Este pe legea zgomotului. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Da, da, așa este în Legea 61, cum spuneți dumneavoastră, de la ora 2200 la ora 600, 

doar că vine legea specială cu artificiile care le permite până la această oră și atunci nu am vrut să 
încălcăm prevederea specială.” 

 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Așa, dar nu mai are rost întrucât nu este inițiatorul, și punctul b) vroiam să fie 

modificat să nu se poată da la o distanță mai mică de 100 de metri indiferent de numărul de niveluri 
a clădirii. Aici este 50 de metri și 100 de metri.”  

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Tot din lege este luată și iarăși, sunt de acord cu propunerile dumneavoastră în 

principiu, dar trebuie să găsim și sprijin din punct de vedere juridic, să nu fim contestați. Aveți 
perfectă dreptate, crează un deranj, crează chiar și un pericol. Doar că în bună parte, v-am spus sunt 
luate din legea specială. Noi nu am făcut altceva, decât să ne conformăm legii speciale. De aceea nu 
am pus aceste termen foarte stricte, dar dvs. aveți dreptate. Și eu cred că merită o discuție pe această 
temă și dacă și Prefectura este de acord, putem să venim cu modificări.” 

 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Bine. Mulțumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 218/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Observ că a ridicat cineva mâna din sală. Doar la Diverse se poate, și din păcate nu 

v-ați înscris. 
 
D-nul Teodor Ognean – cetățean al municipiului Hunedoara: 
 „Îmi cer scuze. Numai un minut vă rețin….” datorită microfoniei, înregistrarea 

audio nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de vorbitori.”  
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „A fost dezbatere publică în care toți prestatorii de servicii inclusiv și cetățenii 

puteau să vină cu diverse amendamente pe care le puteam supune dezbaterii Consiliului Local. În 
primul rând vedeam dacă sunt legale sau dacă nu sunt legale. Acum proiectul de hotărâre s-a votat.” 

 
D-nul Teodor Ognean – cetățean al municipiului Hunedoara : 
 „Eu am venit să vă spun doar că sunt foarte multe amendamente care nu sunt legale. 

De 8 ani mă ocup de această meserie, cunosc foarte bine legea.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Nu sunt amendamente nelegale și sunt luate de pe lege. Tot ceea ce se regăsește în 

Hotărârea de Consiliu și să știți că inclusiv propunerile domnului consilier, este discutabil dacă sunt 
sau nu sunt legale, dar să știți că sunt de bun simț. Pe lângă a pune problema dacă este legal sau 
nelegal, este de bun-simț ceea ce s-a spus. Nu au trecut acele amendamente pentru că trebuie să le 
analizăm. Dar trebuie să recunoaștem că se crează un disconfort cu aceste artificii.” 

 
D-nul Teodor Ognean – cetățean al municipiului Hunedoara : 
 „Indubitabil. Nu se pune problema în acest sens. Doar că sunt niște lucruri care nu 

pot fi...” 
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D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Bun. Încă o dată vă spun. Nu mai ținem ședința în loc. S-a votat, puteați să veniți la 

dezbatere publică la care cetățenii puteau să-și spună cuvântul și toate asociațiile sau fundațiile de 
profil sau oricine dorea.” 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 241/04.08.2021 privind aprobarea tarifelor pentru operațiunile privind 
ridicarea, transportul și depozitarea vehiculelor fără stăpân sau abandonate pe domeniul public sau 
privat al statului ori al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 219/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). 

Proiect de hotărâre nr.249/12.08.202 privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în 
proprietatea privată a municipiului Hunedoara a unor terenuri  aflate în intravilanul municipiului 
Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
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  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 220/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.252/13.08.2021 privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 
privat  al municipiului Hunedoara a unor terenuri din municipiul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 221/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 253/16.08.2021 pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 
Local nr. 408/2020 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal 
„Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 222/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).                                                                                          

Proiect de hotărâre nr. 254/16.08.2021 privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul 
Local al municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația „Corvin Savaria” 
Társaság, la organizarea evenimentului ”Zilele Maghiare din Județul Hunedoara”, care se va 
desfășura în municipiul Hunedoara în data de 25.09.2021. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică.   
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 223/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 255/16.08.2021 privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare între 
Municipiul Hunedoara/Muzeul Castelul Corvinilor și Muzeul Național al Banatului Timișoara, în 
vederea desfășurării de cercetări arheologice. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică.   
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
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Hotărârea nr. 224/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.256/16.08.2021 privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare intre 
Municipiul Hunedoara/Muzeul Castelul Corvinilor si Muzeul National al Unirii Alba Iulia, in 
vederea desfășurării de cercetări arheologice. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică.   
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 225/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.258/18.08.2021 privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST 
HUNEDOARA S.R.L. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică.   
  -      Comisia de Comerț. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
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Hotărârea nr. 226/2021  se aprobă cu 14 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-
Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, 
Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, Petru 
Muntean, Ioan Constantin,  Alexandru Mărginean, Sorin Ilea) și 4 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian 
Gherman, Constantin Vâlceanu, Sebastian-Alexandru Popa, Claudiu-Ștefan Ionescu) 

 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 259/19.08.2021 privind desemnarea auditorului financiar, precum și 
modificarea Actului Constitutiv la Societatea Salubprest  Hunedoara SRL. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică.   
  -      Comisia de Comerț. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 227/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 260/19.08.2021 privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor 
spaţii din incinta clădirii  Bazinului de Înot, înscris în CF Hunedoara nr. 65913, situat în Municipiul 
Hunedoara, Strada Avram Iancu, Nr.15,  aparţinând domeniului public al  Municipiului Hunedoara 
cu destinaţia cabinet masaj/sală fitness aerobic. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
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  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 228/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 262/19.08.2021 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 2/2011 privind constituirea comisiei locale de ordine publică a 
municipiului Hunedoara şi aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a acesteia, cu 
modificările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Având în vedere faptul că și opoziția a fost votată de un pic mai mult de o treime din 

cetățenii municipiului Hunedoara, am constatat că în această comisie sunt propuși trei consilieri de 
la PSD. Aș vrea să fac un amendament prin care să propun pe colegul nostru Ionescu să candideze și 
el, să fie și el acolo pe biletele de vot.” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
 „Mai spuneți o dată vă rog, care este amendamentul? Cine să fie, Claudiu Ionescu?” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Da, propun ca și candidat, să apară pe buletinele de vot, pentru această comisie și 

domnul Ionescu.” 
 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Comisia trebuie să fie formată dintr-un număr impar.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Nu cer suplimentarea, pur și simplu sunt trei consilieri, sunt trei locuri pentru 

consilieri și o să fie patru candidați pe aceste trei locuri. Un candidat o să fie domnul Ionescu.” 
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D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
„Pe buletin apare doar ”DA” sau ”NU”. Dacă faceți amendament să fie scris și 

domnul Ionescu...” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Trecând peste faptul că faceți sau nu faceți amendamentul, trebuie să  luăm în calcul 

de așa natură ca această comisie să aibă un număr impar. Asta înseamnă că, trebuie un consilier de la 
PSD să nu mai fie trecut pentru că ceielalți sunt de drept: Primarul, comisarul șef de la Poliție...” 

 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Da, nu cer suplimentarea. Da, da doar în zona consilierilor. Sunt trei consilieri, da? 

Trebuie să fie un bilet de vot...” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
 „Eu nu sunt de acord cu amendamentul.” 
 
Întrucât nu mai  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Având în vedere faptul că art. 1 și art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre au 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către 
președintele de ședință împreună cu reprezentanții fiecărui partid politic.   

 

Procedând la numărarea buletinelor de vot, cu voturile exprimate de către consilierii 
locali prin vot secret, pentru aprobarea modificării componenței comisiei locale de ordine publică 

a municipiului Hunedoara, s-a constatat faptul că domnii: 
-  Dan Bobouțanu – Primarul municipiului Hunedoara; 
-  Comisar Şef de Poliţie – Poliția Municipiului Hunedoara – Ionescu Alin Cezar; 
-  Director Executiv – Direcția Poliţia Locală Hunedoara – Pasc Răducu Marius; 
-  Laslău Militon Dănuț – Secretarul General al Municipiului Hunedoara; 
-  Bolosin Florin – Consilier local al Municipiului Hunedoara; 
-  Palcău Ciprian Ștefan – Consilier local al Municipiului Hunedoara; 
-  Popa Mircea – Consilier local al Municipiului Hunedoara, au obținut 14 voturi “pentru” și 

4 voturi „împotrivă”. 

În urma acestor rezultate, componența comisiei locale de ordine publică a 

municipiului Hunedoara este următoarea: 

-  Dan Bobouțanu – Primarul municipiului Hunedoara; 
-  Comisar Şef de Poliţie – Poliția Municipiului Hunedoara – Ionescu Alin Cezar; 

 -  Director Executiv – Direcția Poliţia Locală Hunedoara – Pasc Răducu Marius; 
 -  Laslău Militon Dănuț – Secretarul General al Municipiului Hunedoara; 
 -  Bolosin Florin – Consilier local al Municipiului Hunedoara; 
 -  Palcău Ciprian Ștefan – Consilier local al Municipiului Hunedoara; 

 -  Popa Mircea – Consilier local al Municipiului Hunedoara. 
  
Hotărârea nr. 229/2021 se aprobă cu 14 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-

Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, 
Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, Petru 
Muntean, Ioan Constantin, Alexandru Mărginean, Sorin Ilea) și 4 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian 
Gherman, Constantin Vâlceanu, Sebastian-Alexandru Popa, Claudiu-Ștefan Ionescu). 
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La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre nr.263/20.08.2021 pentru aprobarea abrogării  Hotărârii Consiliului Local   
nr.253/2014 privind completarea Inventarului bunurilor  care aparțin domeniului public  al 
municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, însușit prinHotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 230/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). 

Proiect de hotărâre nr.264/20.08.2021  privind aprobarea listei solicitanților care au acces la 
locuințele pentru tineri, destinate închirierii, a stabilirii ordinii și a modului de soluționare a 
cererilor. 

Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Cultură. 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 231/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.265/20.08.2021 privind aprobarea atribuirii în folosință gratuită a unor 
suprafețe de teren, pentru construirea unei locuințe proprietate personală, precum și respingerea 
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unor cereri, în conformitate cu prevederile Legii nr. 15/2003, republicată, cu modificările ulterioare. 
 
Se dă cuvântul Viceprimarului Municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul 

de aprobare. 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 232/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi. Prezentarea Deciziei nr. 21/2021 emisă de către 

directorul camerei de conturi Hunedoara și a Raportului de audit financiar nr. 
48646/16884/25.06.2021. 
 

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi. Prezentarea Deciziei nr. 1/8/28.07.2021 de prelungire 

a termenului de ducere la îndeplinire a măsurilor dispuse prin Decizia nr.1/28.01.2013, emisă 
urmare acțiunii de audit financiar, pe anul 2011, la Unitatea Administrativ Teritorială Municipiul 
Hunedoara. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
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  -      Comisia de Cultură. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi. Diverse 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Aș vrea să mi se prezinte vizita dumneavoastră în Republica Moldova. Pe scurt. 

Mulțumesc.” 
 
D-nul Florin Bolosin: 
”În conformitate cu art. 73 din Regulamentul Consiliului Local, punctul 3, în urma 

efectuării unor deplasări în străinătate pentru exercitarea unor atribuții stabilite prin lege, aleșii 
locali sunt obligați să prezinte la prima ședință ordinară a autorității deliberative, o informare 
privind deplasările efectuate. Termenul maxim de prezentare a informării este de 45 de zile de la 
data încheierii deplasării. Urmează să fie prezentată.” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin Olar: 
”Acum, dacă doriți foarte pe scurt, eu vă pot spune care…” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Numai pe scut, cât de productivă a fost pentru comunitate.” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin Olar: 
”Păi de productivă pentru comunitate, acum știți că în momentul în care semeni,  

aștepți puțin. Ca idee, au fost niște oameni foarte deschiși, sunt niște oameni foarte calzi, vor veni și 
ei la Hunedoara. Încercăm să dezvoltăm proiecte deocamdată pe bază de parte economică o să 
vedem pentru că o să fie implicați agenții din cele două municipalități. Pe parte socială, de asemenea 
dorim să dezvoltăm un parteneriat, să poată elevi de-ai noștri să participe în tabere la Ialoveni, 
Ialoveni este chiar lângă Chișinău, cumva unit de Chișinău, și pe bază de reciprocitate de asemenea 
elevii lor să participe la ceva programe la noi. În rest am participat la Ziua Independenței Republicii 
Moldova, care a fost în 27 August, Vineri dimineață. Au fost manifestări mai mari la Chișinău 
pentru că acolo, mă rog, a mers președintele, acolo a fost o manifestare mai mare fiind capitala, la 
noi a fost președintele Raionului Ialoveni, primarul Ialoveniului, deputați, senatori, delegația noastră 
reprezentată de domnul primar, delegația orașului Buftea, reprezentată de asemenea de primar, încă 
o delegație dintr-o comună mică, reprezentată de un domn viceprimar și încă o doamnă consilier de 
acolo, primari de-ai lor. S-a acordat o distincție de cetățean de onoare primarului orașului Buftea cu 
care am înțeles că s-au început ceva proiecte de colaborare și chiar spunea domnul primar de acolo 
de la Ialoveni, că a fost o colaborare fructuoasă, sperăm și cu noi să se întâmple același lucru. 
Sâmbătă am participat la o manifestare mai câmpenească, așa, într-o comună unde ne-au dus pe 
acolo, a fost un sobor de preoți, manifestări, cu cântece, așa, și Duminică am plecat spre casă.” 

 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Mulțumesc.” 

 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
”Aș vrea să vă gândiți, din discuțiile cu cetățenii și am trecut și eu pe acolo la orele 

de vârf în zona trecerii de pietoni de la Piața Mare, în orele de vârf cum spuneam, se creează 
ambuteiaje și aș vrea să luați în calcul dacă nu cumva ar trebui amplasat acolo un semafor și 
eventual cu temporizare, ca în perioadele acestea de aglomerație maximă să nu mai fie ambuteiajul 
respectiv și altă chestiune, la giratoriul din capătul orașului au apărut denivelări. Ar trebui verificat 
și eventual reparat.”  

 
D-nul Viceprimar Cătălin Olar: 
”Vom nota și vom analiza cu Direcția Tehnică.” 
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D-nul Petre-Lucian Gherman: 
”Mulțumesc.” 
 
D-nul Sebastian-Alexandru Popa: 
”Aș avea și eu două probleme foarte punctuale pe care mi le-au prezentat cetățenii. În 

primul rând, este vorba despre platforma de colectare a gunoiului care este situată la intersecția 
străzilor Mureșului cu strada Câmpului. Am înțeles că în aceea zonă când plouă foarte mult, toată 
platforma este înconjurată de apă și din acest motiv mulți cetățeni nu mai pot să-și arunce gunoiul 
acolo, alții care, unii dintre ei caută alte platforme dar alții aruncă gunoiul peste tot, se creează 
miros, se creează o situație foarte neplăcută. Dacă puteți găsi o posibilitate prin care …..” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin Olar: 
”Tot așa, vom analiza situația cu Direcția Tehnică. Vom merge până acolo.” 
 
D-nul Sebastian-Alexandru Popa: 
”Da. Și a doua problemă este reprezentată de către, deci după sensul giratoriu de la 

ieșire din oraș, de la două benzi, se trece la o singură bandă. În ultimele trei, patru săptămâni, în acel 
loc și-au distrus mașinile, nu știu, cinci, șase familii. Din câte am observat, este un semn care arată 
că acolo există o îngustare, dar acel semn este mai uzat, nu se vede foarte bine și eu aș veni cu 
propunerea ca dacă se poate, să se facă niște marcaje rutiere și pe carosabil. Adică, mai ales turiștii. 
Deci din câte mi s-a spus, toate mașinile care și-au distrus acolo baia de ulei, erau mașini din alte 
județe. Adică probabil turiști care au venit să ne viziteze orașul și din păcate poate au plecat cu o 
amintire neplăcută. Cu siguranță trebuie mai multă atenție din partea șoferilor dar cred că i-am putea 
ajuta și dacă am pune niște marcaje rutiere pe partea carosabilă.” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin Olar: 
”Am notat și propunerea dumneavoastră.” 
 
D-nul Sebastian-Alexandru Popa: 
”Vă mulțumesc.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Dacă nu mai sunt alte interpelări din partea domnilor consilieri, domnule Ognean, în 

trei minute, din respect că ați venit la ședință, să fiți concis.” 
 
D-nul Teodor Ognean – cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Vă mulțumesc. Bună ziua, numele meu este Ognean Teodor. Reprezint firma Art 

Plus care are ca și obiect de activitate executare focuri de artificii. Am aflat și eu ieri de această 
hotărâre care a fost semnată astăzi și consider că sunt câteva lucruri care ar trebui să le rectificați 
înainte de a o promulga sau de a o adopta pentru că din punctul meu de vedere…. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Hotărârea este adoptată, domnule Ognean.” 
 
D-nul Teodor Ognean – cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Am înțeles, dar cred că o să fie atacată de multe alte firme, care pe lângă cele care 

suntem aici în localitate, care vin și execută focuri de artificii în Județul Hunedoara sau…” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Totodată vă spun că, Hotărârea nu este altceva decât o prelungire a legii. Acum, 

dacă dumneavoastră nu ați citit decât ce v-a interesat din Lege, este strict problema dumneavoastră. 
Dacă atacați Hotărârea, cred că ar trebui să atacați și Legea.”  

 
D-nul Teodor Ognean – cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Legea am citit-o și o folosesc  din 2008 și credeți-mă, nu am primit nici măcar un 
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avertisment…” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Asta înseamnă că sunteți unul dintre cei de bună-credință și care își fac treaba în 

mod serios și temeinic.” 
 
D-nul Teodor Ognean – cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Asta încerc și vreau să fac și pe viitor. Bun, acum doar câteva chestii. Raport de 

specialitate scrie aici că: ”managementul corect al elaborării și emiterii documentului denumit 
”acord”, în vederea organizării și desfășurării jocurilor de artificii cu obiecte pirotehnice  clasa 3 
și 4”…, în primul rând nu mai sunt clase,  sunt categorii. Este categoria F3 și F4.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Încă o dată vă spun. Este luată de pe lege.” 
 
D-nul Teodor Ognean – cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Păi, eu vă spun ce este actual. Pentru că acele Legi, au apărut câteva HG-uri care 

bineînțeles, modifică ulterior Legea respectivă. Bun. ”Precum și T1 și T2, din categoria 2,3 și 4.” T1 
și T2 nu face parte din categoria 2,3 și 4. ”T”-ul este Tehnic 1 și Tehnic 2. Sunt artificii de scenă, 
sunt materiale pirotehnice folosite de exemplu, la airbagurile de la mașini, sunt cu totul altceva 
decât folosim la jocurile pirotehnice. Aici scrieți că: ”pentru organizarea și desfășurarea oricărui 
joc de artificii cu articole pirotehnice, este necesar obținerea acordului Primăriei Municipiului 
Hunedoara.” Acest ”oricărui” nu este legal, pentru că Legea 126 care guvernează jocurile de 
artificii, este specifică pentru organizarea jocurilor de artificii de categoria F3 și F4, este necesar și 
acordul Primăriei.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Ați citit unde spune că pentru acele două categorii nu este necesar, doar pentru 

restul? Cred că vă panicați. Domnule Ognean, opinia mea știți care este? Vă panicați degeaba și 
interpretați și în mod eronat. În afara faptului că am copiat în bună parte din legislația pe care 
dumneavoastră ați respectat-o și pe care bănuiesc că o veți respecta în continuare, nu cred că aveți 
nici cel mai mic motiv să vă faceți temeri. Nici cel mai mic motiv.”  

 
D-nul Teodor Ognean – cetățean al Municipiului Hunedoara:             
”Nu sunt temeri. Adică…” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin Olar: 
”Domnul Ognean, pe viitor, dacă aveți și probabil că aveți experiență pe partea 

aceasta cu artificiile sau pe orice parte care aveți experiență, se fac la început niște discuții, înainte 
de a se promova această Hotărâre.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Tot la fel, dacă veneați în dezbatere…” 
 
 
D-nul Viceprimar Cătălin Olar: 
”Era bine să veniți în dezbatere. Veniți acum să ne spuneți că ne veți da în judecată 

pentru un proiect aprobat.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu este nici o problemă dacă ne dați în judecată.” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin Olar: 
”Nu, dar discuțiile sunt ușor tardive. 
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D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:  
”Eu vă propun următorul lucru, domnule Ognean. Pentru că suntem o Primărie foarte 

deschisă, vă propun Vineri să veniți în audiență la mine, luăm fiecare articol, ne uităm și pe lege și 
dacă, undeva din greșeală, din greșeală repet, s-a ivit o proastă interpretare a noastră sau poate a 
dumneavoastră, trebuie să cădem pe ea și să o rezolvăm.” 

 
D-nul Teodor Ognean – cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Ok, dar mi-ați spus că îmi acordați trei minute și…” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Eu vă acord, nici o problemă. Dumneavoastră veniți cu niște chestiuni foarte 

tehnice, care trebuie analizate punctual pe lege. Noi vă ascultăm, nici o problemă dar dacă chiar 
vreți să discutăm tehnic, atunci eu recomand să discutăm punctual pe lege cu laptopul deschis în față 
și să încercăm să vedem dacă este sau nu este vreo problemă sau este doar o temere că ați văzut 
acest regulament.” 

 
D-nul Teodor Ognean – cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Ok, bun. Să-mi spuneți vă rog frumos, la ce oră și unde.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Vineri, la ora 9 și vorbim punctual. Totodată vom analiza și o să discut cu Prefectura 

și acele propuneri ale domnului consilier Gherman și vedem.” 
 
D-nul Teodor Ognean – cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Ok, este în regulă. Vă mulțumesc.” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin Olar: 
”La final aș vrea să vă adresez, ați primit toți programul cu invitația pentru 

”Centenarul Corvinul”, să vă adresez invitație la toți să participați pe cât puteți de mult la toate 
manifestările ca să fim acolo împreună și să ne bucurăm de eveniment. Mulțumesc.” 

 
Dnul Florin Bolosin: 
”Vă mulțumesc. Declar închisă ședința.   
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